
Z A P I S N I K 
 

 sastavljen dana 13.12.2023. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica 
Bisag. 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke 
pošte Pozivom KLASA: 601-01/23-01/149, URBROJ: 2186-181-23-1 od 11.12.2023. godine. 
 
 Sjednici su prisutni svi članovi Upravnog vijeća: 

1. Stjepan Šafran, predsjednik, 
2. Marija Šafran Tir, potpredsjednica, 
3. Marko Futač, voditelj zapisnika, 
4. Ana Marija Vrščak, 
5. Andreja Podoljnjak. 

 
Ostali prisutni: 

1. Martina Hrupec, ravnateljica. 
 
Sjednicu otvara predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran, konstatira da postoji 

kvorum za donošenje pravovaljanih odluka i potvrđuje da su svi članovi Vijeća primili 
materijale za sjednicu poslane putem elektroničke pošte. 

Predsjednik otvara raspravu o zapisniku sa sjednice Upravnog vijeća održane 
22.11.2023. godine. 

Primjedbi na zapisnik nema te se zapisnik prihvaća jednoglasno. 
 
 Predsjednik Upravnog vijeća predlaže sljedeću izmjenu dnevnog reda: skida se točka 
5. Odluka o novčanoj naknadi za podmirivanje troškova prehrane tokom 2024. godine s 
dnevnog reda. Točka 6. Ostala pitanja i prijedlozi postaje točka 5. dnevnog reda. Predsjednik 
obrazlaže da trenutno nije moguće donijeti ovu Odluku jer se Odluka poziva na novi Pravilnik 
koji još nije stupio na snagu. Predlaže da se Odluka umjesto sada donese na sljedećoj sjednici 
Upravnog vijeća u siječnju. 
 Nema primjedbi na ovu izmjenu pa Predsjednik predlaže izmijenjeni dnevni red: 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2023. godinu, 
2. Financijski plan Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2024. godinu te projekcija plana za 

2025. i 2026. godinu, 
3. Odluka o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju za pedagoga na 

neodređeno vrijeme, 
4. Odluka o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju za odgojiteljicu na 

određeno vrijeme, 
5. Ostala pitanja i prijedlozi. 

 
 Izmjenjeni dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 

Toč. 1) 
Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2023. godinu 

 
 Predsjednik objašnjava da su članovi vijeća u materijalima za sjednicu primili 
prijedlog Izmjena i dopuna na 2. i na 4. razini, kao i Obrazloženje Izmjena i dopuna. 
Predsjednik ukratko obrazlaže glavne stavke prihoda i rashoda u Izmjenama i dopunama 
Financijskog plana. 



 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u 
vezi ove točke dnevnog reda. 
 Predsjednik daje prijedlog Izmjena i dopuna Financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica 
Bisag za 2023. godinu na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag 
za 2023. godinu su prihvaćene jednoglasno. 
 

Toč. 2) 
Financijski plan Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2024. godinu 

te projekcija plana za 2025. i 2026. godinu 
 
 Predsjednik obrazlaže da su, kao i kod prethodne točke dnevnog reda, članovi Vijeća 
primili prijedlog Financijskog plana na 2. i 4. razini, kao i Obrazloženje Plana. U 
projekcijama za 2025. i 2026. godinu znatno su povećani prihodi i rashodi zbog uključenja 
novog područnog vrtića u Breznici u Financijski plan. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u 
vezi ove točke dnevnog reda. 
 Predsjednik daje prijedlog Financijskog plana Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2024. 
godinu te projekcije plana za 2025. i 2026. godinu na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Financijski plan Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za 2024. godinu te 
projekcija plana za 2025. i 2026. godinu su prihvaćeni jednoglasno. 

 
Toč. 3) 

Odluka o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju 
za pedagoga na neodređeno vrijeme 

 
 Predsjednik podsjeća Vijeće na objavljeni natječaj za poslove pedagoga i poziva 
ravnateljicu da izvijesti Vijeće o rezultatima natječaja. Ravnateljica izvještava da se na 
objavljeni natječaj javio samo jedan kandidat, Branimir V. koji je i do sada radio u vrtiću kao 
pedagog. Ravnateljica izražava zadovoljstvo njegovim dosadašnjim radom i predlaže da se s 
Branimirom V. sklopi ugovor o radu. Predsjednik pojašnjava da se radi o ugovoru na 
neodređeno za 8 sati rada tjedno. Kada se otvori vrtić u Breznici biti će potrebno zaposliti 
pedagoga za duže radno vrijeme. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u 
vezi ove točke dnevnog reda. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom 
natječaju za pedagoga na neodređeno vrijeme s Branimirom V. na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Odluka o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju za 
pedagoga na neodređeno vrijeme s Branimirom V. je prihvaćena jednoglasno. 
 

Toč. 4) 
Odluka o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju 

za odgojiteljicu na određeno vrijeme 
 
 Predsjednik podsjeća Vijeće da je objavljen i natječaj za poslove odgojiteljice na 
određeno vrijeme te opet poziva ravnateljicu da izvijesti Vijeće o rezultatima natječaja. 
Ravnateljica izvještava da su se na objavljeni natječaj javile dvije kandidatkinje: Jadranka Z. 
koja je do sada radila u vrtiću kao zamjena, te Edita V. koja nema traženu stručnu spremu. 



 Budući da Jadranka Z. ima sve tražene uvjete, ravnateljica predlaže da se s njom 
sklopi ugovor o radu na određeno. 
 Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u 
vezi ove točke dnevnog reda. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom 
natječaju za odgojiteljicu na određeno vrijeme s Jadrankom Z. na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Odluka o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju za 
odgojiteljicu na određeno vrijeme s Jadrankom Z. je prihvaćena jednoglasno. 

 
Toč. 5) 

Ostala pitanja i prijedlozi 
 

 Ravnateljica obavještava Vijeće o rezultatima provedene ankete među roditeljima u 
vezi nadolazećih blagdana. Budući da su se samo roditelji petero djece izjasnili da žele 
koristiti usluge vrtića između Božića i Nove godine, ravnateljica predlaže da vrtić u tom 
razdoblju bude zatvoren te da zaposlenici budu na kolektivnom godišnjem odmoru. 
 Potpredsjednica Marija Šafran Tir postavlja pitanje da li bi to značilo i umanjenje 
cijene usluge vrtića za roditelje. Ravnateljica odgovara da bi za umanjenje bilo potrebno 
barem 10 dana u mjesecu za kojih vrtić ne bi radio. U raspravi na temu kolektivnog godišnjeg 
odmora te na temu trajanja godišnjeg odmora sudjeluju predsjednik, ravnateljica, Ana Marija 
Vrščak, Marija Šafran Tir i Andreja Podoljnjak. 
 Predsjednik daje prijedlog Odluke o zatvaranju Vrtića u razdoblju od 27. do 29 
prosinca 2023. godine na glasanje. 
 
 ZAKLJUČAK: Odluka o zatvaranju Vrtića u razdoblju od 27. do 29. prosinca 
2023. godine je prihvaćena jednoglasno. 
 
 Budući da nema drugih pitanja ili prijedloga, predsjednik želi svima sve najbolje 
povodom predstojećih blagdana i Nove godine. 
 
 Dovršeno u 19:00 sati. 
 
 
Voditelj zapisnika            Predsjednik 
    Marko Futač        Upravnog vijeća 
            Stjepan Šafran 


